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Bestyrelsens beretning for året 2021. 

På ordinær generalforsamling i august blev der besluttet, at træerne på lommerne 

skulle skiftes, og der blev indhentet tilbud fra flere. 

Valget faldt på CC Vækst som vi i forvejen bruger til vedligeholdelse af de grønne 

områder. Det skyldes de var væsentligt billigere. Træerne som blev køb hedder 

”Robinia Pseudoacacia Umbraculifera” – også kaldet kugle akacier. Træerne skulle dog 

først hjem fra Holland. Vi glæder os til at se dem med blade på. 

Et træ blev desværre beskadiget ved aflæsning på Horseløkke, og dette bliver plantet 

hurtigst muligt.  

Der vil blive sået nyt græs ved træerne i foråret 2022, når jorden er frostfri, samt der 

bliver sat en vandingspose ved hvert træ og jorden udjævnes. 

CC vækst står for vanding og pleje de første 3 år og at give træerne de bedst mulige 

vækst muligheder 

 

Udskiftningen af de gamle lamper er nu færdiggjort af firmaet Andellumen, bestyrelsen 

og jeg håber, at alle er tilfredse med meget bedre lys. Den 16/12.21 var der 

gennemgang af alle lamper med evt. fejl samt andet. Der arbejdsfortsat på 

afskærmning ind mod soveværelses vinduerne – en del af betalingen tilbageholdes til 

dette er på plads. 

Det er meget beklageligt, at fra den 17/12 til 22/12 ikke var lys på Byløkke, samt udfald 

og flere andre steder her. 

 

Der er i 2021 blevet solgt 6 villaer – vi er glade for at se boligerne fortsat er attraktive, 

og byder de nye beboere velkomne. 

 



 


